

GitHub 项目简介双语文案（内测申领规则 + 海外合规架构）（CN / EN↓）

一、内测资格 & 实体机器人申领规则（中文官方版）

本项目目前处于封闭式内测阶段。

我们开放全球用户内测申请通道，任何人可通过 Google Form 提交信息：

- 姓名
- 国家 / 地区
- 邮箱
- 联系电话

数字分身激活规则

所有内测用户需持续与模型交互、训练、完善个人数字分身档案。个人数字分身复刻进度达到 100%，即可申领线下实体机器人。

申领优先级规则（官方明确排序）

1. 企业付费用户优先发放、优先排产、优先落地。
2. 个人用户按复刻进度 + 优先级顺序排队等候领取。
3. 先开放国内申领通道，海外通道将分批、逐步开放。

所有发放、排产、交付，完全以 数字分身完整度 + 用户属性优先级 为唯一判定标准。

我们国内线下实体店，陆续装修开业后续将公布门店地址，国内可以实地参观。

二、海外合作架构公示（中文官方）

为完全合规规避全球跨境监管、出口审查及穿透式管辖风险，本项目海外生态采用纯轻资产授权模式，架构永久固定如下：

我方海外合作原则（零风险架构）

- 无任何海外主体持股
- 无海外董事、无海外法人、无海外派驻 CEO
- 无海外固定资产、无海外实体运营管控
- 不参与海外公司股权、治理、决策

唯一合作方式

纯技术授权、开源框架授权、生态合作、技术分润、机器人贸易。

我们全面欢迎海外资本、海外科技机构、海外生态巨头进行合规生态合作、技术适配、全球共建。也欢迎技术人才加入。

本架构彻底隔离所有跨境合规风险，为全球顶级机构提供安全、透明、无穿透风险的合作底座。

商务联系邮箱

AlanKwok@CoreXbot.ai

AlanKwok@CoreFusionBot.com

AlanKwok@CoreFusion.cn

GitHub Project Overview — Bilingual Copy (Beta Access Rules + Overseas Compliance Framework)

1. Beta Eligibility & Physical Robot Claim Rules (Official)

This project is currently in a closed beta phase.

We have opened a beta application channel to users worldwide. Anyone can submit their information through a Google Form:

- Name
- Country/Region
- Email
- Phone Number

Digital Avatar Activation Rules

All beta users are expected to interact with the model on an ongoing basis to train and refine their personal digital avatar profile. Once your digital avatar reaches 100% replication progress, you become eligible to claim a physical robot in person.

Claim Priority Rules (Official Ranking)

2. Paying enterprise customers come first for distribution, production scheduling, and rollout.
3. Individual users wait in line based on their replication progress and priority ranking.
4. The claim channel will open in mainland China first; overseas channels will be rolled out gradually, in batches.

All distribution, production scheduling, and delivery decisions are based solely on digital avatar completion and user priority

tier.

Our brick-and-mortar stores in China are currently being built out and will open on a rolling basis. Store addresses will be announced later, and in-person visits will be welcome within China.

2. Overseas Partnership Framework Disclosure (Official)

To stay fully compliant and steer clear of global cross-border regulatory, export-review, and look-through jurisdiction risks, the project's overseas ecosystem operates under a pure asset-light licensing model. The framework is permanently fixed as follows:

Our Overseas Partnership Principles (Zero-Risk Framework)

- No equity stake in any overseas entity
- No overseas directors, legal representatives, or expatriate CEOs
- No overseas fixed assets and no operational control over overseas entities
- No involvement in the equity, governance, or decision-making of overseas companies

The Only Forms of Partnership

Pure technology licensing, open-source framework licensing, ecosystem partnerships, technology revenue sharing, and robot trading.

We warmly welcome overseas capital, tech institutions, and major ecosystem players to pursue compliant ecosystem partnerships, technology integration, and global co-

development. Technical talent is welcome to join us as well.

This framework fully insulates the project from all cross-border compliance risks, giving top global institutions a safe, transparent partnership foundation free of look-through risk.

Business Contact

AlanKwok@CoreXbot.ai

AlanKwok@CoreFusionBot.com

AlanKwok@CoreFusion.cn

Summary

Global open innovation — a zero-risk overseas compliance architecture built on pure technology licensing.

Global incubation of a digital avatar + physical robot ecosystem.